



Protokoll styrelsemöte 10, 9 december 2024

Närvarande: Thomas Brynås, Göran Blom, Rita Evesson, Kennet Lejemark, Olle Andersson, Lars Korneliusson, Inger Wallin, Magnus Bülow.

Adjungerad: Peter Axelsson (del av mötet), David Enarsson.

§ 1 **Mötets öppnande**

Ordförande Thomas B öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 **Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkändes.

§ 3 **Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 4 **Information från anläggning/bana**

Arbetet på banan fortsätter enligt den information som lämnades på höstårsmötet.

Det är inte klart med slopningen på korthålsbanan. Peter A har sökt ansvarig.

§ 5 **Klubbfrågor**

Efter höstens arbete (av en grupp från styrelsen och driftsbolaget) med att hitta en ny PRO är det nu klart. Ny PRO blir David Enarsson som var med på styrelsemötet och avtalet som hade arbetats fram och godkänts av styrelsen skrevs under.

Fler sponsoravtal diskuteras samt ett aktuellt sponsoravtal som behöver omförhandlas.

Beslut har inte kommit om det sökta investeringsbidraget för infravärme på rangen. Vid eventuellt avslag kan det bli aktuellt att söka det från Framtidsbanken senast 31 december. Även till RF (Riksidrottsförbundet) och Allmänna arvsfonden finns särskilda bidrag att söka.

I Halland har det varit "Fritt spel för juniorer". Flera klubbar har haft ett för stort antal juniorer från andra klubbar som spelat fritt. En arbetsgrupp har utsetts som kommit med ett förslag och ett nytt möte är planerat till i januari.

Diskuterades tavla för KM-vinnare och Hole-in-one samt plats för tavlan. Pris på touch-skärm framtaget och den kan då användas för andra funktioner som t.ex. sponsorer. Fortsatt planering.

§ 6 **Ekonomi**

Kennet L redovisade ekonomin med preliminärt resultat på ca 75 000 kr. Styrelsen godkände återbetalning av en faktura från Andreas L för greenfeemedlemmar som är juniorer. Klubben betalar inte GIT-avgift för dessa.

§ 7 **Rapport från kommittéerna**

Bana: -

Dam: -

Junior/Elit: -

Medlem: Trettondagsgolf blir det den 6 januari om vädret tillåter. Kick-off planeras ev. ihop med årsmötet. Tas upp på nästa styrelsemöte.

Senior: Rita informerade om förslag till nya regler för seriespel

Tävling: -

§ 8 **PRO-information**

-

§ 9 **Övriga frågor**

På höstårsmötet godkändes de nya stadgarna och enligt 1 kap 9 § ska dessa skickas in till SGF och HGDF. Inger W ordnar detta. Till nästa möte ska styrelsemedlemmarna ha förslag till ledamot i valberedningen.

§ 10 **Nästa möte**

Nästa möte bestämdes till 9 januari kl. 16.00.

§ 11 **Mötets avslutande**

Ordförande Thomas B tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet

Inger Wallin